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Zpráva O činnosti pražské OPS ČSPS v I.pololetí l~6Q. 

9!~~~t~_!i2~~-=-
v ýbor ae scházel ve složeni: Koch /předseda/, Bondy /. 

Jed ... 
natel/, Břicháček /vedoucí teoretické sekce/, Hyh~ik 
/vedoucí pedagog'i.cké sekce/, Engelsma.nn /vedoucí zdra.,.. 

votnické sekce/, Růžička /vedoucí ekonorilické sekce/ ' , 
Bokorová /spojka s UV/. Během roku byl do výboru ještě. 
zvolen Dr. Za.dra.žil _. V březnu se vzdaJ. dr. Bondy funk- . 

ce jednatele a novým jednatelem byl zvolen a. Exner. 

Výbor se scházel pravidelně jednou měsíčně a řešil 
hlamě tyto otázky: plán činnosti oblastní mkupiny i 
sekcí, zajištování a hodnoceni akcí, spolupráce s ji

nými institucemi /~s. lékařská společnost J .E .Purkyně, 
Společnost pro šířeni politických a vědeckých znalosti 
ap. /. 

Koncem r.19~9 začala návšté ·va akci oblastní skupiny 

upadat a poslední prosincové přednáška se pro malou 
účast nekonala. Bylo třeba hledat jednak vhodná térre.ta. 
pro plenární schůze OPS, která by zajírm.la co největší 

počet členů a jednak vhodnou formu akcí. Přednášková od.

poledne pořádaná jednou za 6 - 8 neděl se celkem osvěd

čila, návštěva podstatně stoupla. 

~!~~~!_!_E!~~~: 
Konaly se celkem J členské schůze,na nichž přednášeli 



"i i za.hraniční psyc h ologov é a fysiologové. 

na.s 60 " dn ' " 1 
lo února 19 pre ase a Dr. A. Dzierze.nk 

.one • "a z Pol-

téma: "Vývoj motorických dovedností u d "ti" . . 
sldl, na . ., v , 

e • 0r 1.g1-

' metodou vysetrovala V:>•voj zručnosti u dvt' 
neJ.nl. 

e l. raného 

věkU a. navrhovala. me_todiku rozvíjení zručnosti u dětí 

. alích• Přednáška vyvolala živ ý zájem a disk . 
v J8o;1 

usi po-

l 
i.. ... čů většinou dětských psychologu 0

• 

e uc.l,J,Q . , 

Dne Jl• března 1960 uapoí·ádala pedagogická. sekce před-

náškové odpoledne, na kterém mluvil prof. dr. J.Lin

hB,rt na téma: "Pedagogicko-paychologické problémy v 

našem školství "a Dr• J. Koch, C. ac ~ , na téma: "Vývoj 

a. výchova. dětí v kojenech.-ýc h ústavech". 

přednáška. prof. Linharta se zabývala. obecnými probléiey 

školství, přednii.ška dr. Kocha pojednávala .o výsledcích 

výzkumu dětí v kojen eckýeh ústavech a zabývala se hlav

ně a.na.lysou příčin za ostávání dětí v ps ychickém vývoji. 

Zejména druhá přednáška vyvolala živou diskusi. 

Dne 26.5.1960 uspořádala teoretická sekce přednáškové 

odpoledne,n a kterém pr omluvil _ dr. O. Bureš na téma: 1 'Fy

siologia paměti" a pro m. ps ych. V .Břicháček na téma:" 

"Užití některých neparametrických statistick ých technik 

v psychologii" • 

Dr. Bureš rozebral kriticky všechna fysiologická fakta 
• 

o částech mozku, jež mohou mít vztah k paměti a ukázal, 

j ak je n.alezení~fysiologického podkladu paměti neobyčej-
_, 

ně složitý problém. Velmi zajímvá přednáška. zauja.la. 
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